
5. seja sveta staršev dne 08. 06. 2016 

2a. točka: Poročilo predsednice sveta staršev o delu med sejama  

V obdobju po zadnji seji sveta staršev (20.04.2016) sem v vlogi predsednice sveta staršev 

opravila naslednje aktivnosti: 

1) Redni sestanki z ravnateljem in pomočnicama ravnatelja glede aktualnih problematik. 

2) Udeležba na srečanju ASSLOŠ (Aktiv svetov staršev ljubljanskih osnovnih šol) ter 

sestankih internih delovnih skupin: na srečanju aktiva smo se pogovarjali o nadaljnjem 

delu ASSLOŠ, njegovem poslanstvu, sestavi, načinu promoviranja našega dela in sploh 

prepoznavnosti. Obenem pa je bilo govora o delovnih zvezkih in učbenikih, delovanju 

šolskih skladov ter učinkovitemu reševanju problemov, ki so prisotni na vseh šolah ter 

kako bi te najbolje rešili in rešitve predstavili ciljni publiki. Udeležba na prvi in drugi seji 

UO šolskega sklada OŠ Vič. 

3) Priprava na sejo sveta staršev (poziv članom sveta staršev za posredovanje 

pobud/vprašanj, zbiranje in ureditev slednjih, posredovanje ravnatelju, usklajevalni 

sestanek z ravnateljem, urejanje gradiv za sejo in posredovanje gradiv članom sveta 

staršev in ostalim vabljenim). 

 

Pripravila: Leonida Rijavec Rožanc 

PREDLOG SKLEPA:  

SKLEP 20160608-2: Sveta staršev se je seznanil s poročilom ravnatelja, predstavnikov 

staršev v svetu šole ter predsednice sveta staršev o aktivnostih med zadnjima sejama. 

Svet staršev se je seznanil s poročilom o aktivnostih UOŠS in podprl predlagano 

spremembo oblike in načina zbiranja prostovoljnih prispevkov staršev  

 

 


